
PROTOKÓŁ NR 65/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów oraz

Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 11 lipca 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

3. Kamila Pietraszek,

4. Teresa Szczepańska,

5. Zofia Ujma,

6. Maria Zielińska, 

7. Adam Bierowski,

8. Krzysztof Kapała,

9. Mariusz Kubiak,

10. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

11. Andrzej Machnica,

12. Agata Młodawska,

13. Małgorzata Więckowska,

14. Piotr Dworczyk,

15. Paweł Patynek.

Porządek obrad:

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego Krzaczyna A,

3. Zaopiniowanie uchwał w sprawie:

a)  –  zmieniającą  uchwałę  w sprawie  terminu,  częstotliwości  i  trybu uiszczania  opłaty  za 

gospodarowania odpadami komunalnymi,

b) – zmieniającą uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłat „śmieciowych”,

c) – w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie wodę i odpr. ścieków,

d) – w sprawie dopłat do taryf „wodnych”,

e) – w sprawie zmiany uchwały budżetowej.

4. Sprawy różne KGK.
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Ad. 1 Posiedzenie obydwu komisji otworzył i przywitał zebranych przew. K.B.P.iF. P. Artur Wrona.  

Przew. K.G.K. zapoznała radnych z porządkiem obrad który został przegłosowany i zaakceptowany.

Ad. 2 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu aktywności gospodarczej w jednostce urbanistycznej Krzaczyna A, omówiła architekt miejski P.  

Małgorzata Więckowska. Odpowiedziała na wszystkie pytania i wyjaśniła cel i powód planu. Nadmieniła że 

uwag ze strony zainteresowanych nie było. Ponieważ projekt uchwały jaki otrzymali radni był niekompletny,  

uchwała nie została zaopiniowana.

Ad. 3 a)  Następnie przystąpiono do omówienia uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie.

b) Następną omawianą była uchwała w sprawie wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie (jednogłośnie).

c)  Uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków nie 

zaopiniowano. Wszyscy wstrzymali się od głosu.

d) Projekt uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków omówiono przy różnych propozycjach ze strony radnych. Jedną z propozycji była wysokość dopłaty 

do taryf za zaopatrzenie w wodę kwoty 60 groszy. Przy proponowanej wysokości dopłaty 40 groszy nikt nie  

wyraził pozytywnego zdania. 2 osoby były przeciw, reszta się wstrzymała.

e) Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2013 rok zaopiniowano pozytywnie. (9 za – 1 wstrzym)

Ad. 4 W sprawach różnych, radni wysłuchali mieszkańców z ulicy Św. Anny którzy byli wcześniej na 

dyżurze radnych w dniu 09.07.2013 r. 

Mieszkańcom chodzi o wykonanie oświetlenia na odcinku Św. Anny od ul. Kowalskiej do starego dworca 

kolejowego „Kowary Średnie”. Uzasadniają to racjonalnymi powodami, ciemność sprzyja wandalizmowi, w 

okresie zimowym stwarza niebezpieczeństwo dla dzieci. Radni jednogłośnie uznali wniosek mieszkańców za 

słuszny. W temacie są wnioski.

Następnie poruszony był temat „śmietniska” jakie zostało utworzone przy ul. Batorego przy punkcie gdzie  

stoją pojemniki na odpady segregowane.

Mieszkańcy ul. Wiejskiej 61, zgłosili wybijające szambo przy domu, mimo wielokrotnych zgłoszeń do zarządcy 

(ZEZK), nie ma reakcji  a sprzyjające warunki atmosferyczne są m. in. przyczyną pływających odchodów i 

strasznego smrodu wokół posesji. (wniosek do P. Burmistrza). 

Na tym posiedzenie obydwu komisji zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Projekt  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu 

aktywności  gospodarczej  w  jednostce  urbanistycznej  Krzaczyna  A  nie  został  zaopiniowany,  gdyż  był 

niekompletny. Wnioskujemy o przygotowanie jednolitych dokumentów (8za – 1 wstrzym).

2. K.G.K. oraz K.B.P.iF. zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i 

trybu  uiszczania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi,  jak  i  projekt  uchwały  zmieniającej 
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uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (obydwa 

głosowania – jednogłośnie za).

3. Projektu  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  zbiorowe zaopatrzenie  w wodę i  zbiorowe 

odprowadzanie ścieków nie zaopiniowano. (wstrzymano się 9).

4. Projekt uchwały w sprawie dopłat do taryf za wodę i ścieki zaopiniowano negatywnie (2 przeciw – 

7 wstrzym.).

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Kowary na 2013 r. zaopiniowano 

pozytywnie (7 za – 2 wstrzym.).

6. K.G.K. jak i  K.B.P.iF. wnioskują do Pana Burmistrza aby włączył wykonanie oświetlenia przy ul. 

Św. Anny do inwestycji  odbudowy tego odcinka ulicy tj.:  od końca ul. Kowalskiej do byłego dworca PKP 

(Kowary Śr.).

7. Komisje wnioskują do Przewodniczącego R.M. o zorganizowanie spotkania K.G.K. i Pana Paproty 

na ul. Św. Anny, gdzie mieszkańcy ubiegają się o oświetlenie.

8. Radni obydwu komisji wnioskują do P. Burmistrza aby pozytywnie ustosunkował się do prośby 

mieszkańców i zmienił miejsce usytuowania pojemników na segregowane odpady z rogu ul. Batorego w inne 

mniej widoczne miejsce. 

9. Komisja  Gospodarki  Komunalnej  wnioskuje  do P.  Burmistrza  aby za pośrednictwem zarządcy 

(ZEZK), usunąć przyczynę wylewania szamba przy budynku Wiejska 61,  oraz usunięcia usterki która jest 

przyczyną zalewania przy  kominie  P.P.  (…).  W sprawie „smrodu” spowodowanego szambem mieszkańcy 

noszą się z zamiarem powiadomienia Wydziału Ochrony Środowiska w Jeleniej Górze. 

10.  Członkowie obydwu komisji  wnioskują  o postawienie czterech słupków przy ul.  Pocztowej  w 

miejscu które przeznaczone dla pieszych. Obecnie samochody blokują deptak i niszczą klomby. 

Protokołowała:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                            Budżetu, Planowania i Finansów 

                                                                                                                                       Gospodarki Komunalnej
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